
Zápis z jednání Sportovní komise (SK)
Termín a místo zasedání: úterý 7.12. 2021 od 18:00h, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň

Přítomni členové: Ladislav Barták -  předseda, Hana Chaloupková, Eva Šabatová od 18.20,
Marek Nosek, Jindřiška Baláková

Omluveni členové:

Neomluveni členové: Jozef Sedláček, Bronislav Horák

Přítomni hosté: ne

Program jednání:
1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
2. Projednání návrhu dotací A pro rok 2022.
3. Průběh příprav na akci Sportovec Líšně 2021
4. Docházka členů komise v roce 2021.
5. Diskuse

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu jednání
Jednání bylo zahájeno v 18:10 hodin, přítomni byli 4 členové , komise je usnášeníschopná, navržený 
program byl schválen všemi hlasy. V 18.20 se dostavila další členka komise Eva Šabatová.
2. Projednání návrhu dotací A pro rok 2022
Předseda navrhl stejný postup, jako v předešlém období. Základem bude jednotná příspěvek na 
člena s trvalým bydlištěm v Líšni do 23 let, navrhovaná částka je 350,- Kč na člena. K tomuto 
základu budou navrhovány částky navyšující tento základ dle individuálního posouzení. Všem 
členům byla předložena tabulka s požadavky předanými obci. Všichni členové komise měli 
k dispozici vytištěné žádosti v plném obsahu. Proběhlo první kolo, kdy byly navrženy všem 
žadatelům dotace v částečném plnění. Pro toto rozdělení se počítalo s celkovou sumou pro dotace 
A, jak byla v minulých rozpočtech obce. Pro příští druhé kolo posouzení zjistí předseda komise 
částku pro účel dotace definitivní. Předseda se pokusí zajistit přítomnost zástupce nového žadatele 
-  Stabil na jednání komise.
3. Průběh příprav na akci Sportovec Líšně 2021.

1. Proběhla diskuse o průběhu příprav.
2. Byla zdůrazněna nutnost uspořádání schůzky zástupců účinkujících, zástupce KCL a 

moderátora.
4. Docházka členů komise v roce 2021
V roce 2021 se uskutečnilo 9 jednání. Všech jednání se účastnili 2 členové -  Barták a Chaloupková. 
7 účastí má Nosek, 6 -  Horák, 5 -  Šabatová, 3 -  Baláková a 2 -  Sedláček.

5. Diskuse
V rámci diskuse bylo členy zkritizováno postavení sportovní komise při přípravě sportovních akcí pro 
určitou pasivitu vyplývající s omezením pravomocí komise. Bylo konstatováno, že přípravy na 
Silvestrovský pochod neprobíhají, čeká se na rozhodnutí o zrušení ročníku 2021 pro špatnou situaci 
v šíření Covidu.

18.40 Závěr. Zapsal: Ladislav Barták


